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Geachte dames en heren,

Net als in onze brief van 11juli 2016 gaan wij in deze brief in op de stand van zaken met
betrekking tot opvang en huisvesting van vluchtelingen in onze provincie. Nog steeds blijft de
huisvesting van statushouders in onze provincie achter. Daarom vragen we u ons medio
september te informeren over de eerder gevraagde plannen van aanpak per kwartier.
Vanwege de vele onzekerheden rondom de instroom van asielzoekers en het aantal
benodigde opvangplaatsen, stellen we voor een pauze in te lassen voor de ontwikkeling van
opvanglocaties in onze provincie. Hieronder gaan we op beide thema’s nader in.

Opvang asielzoekers
In onze vorige brief concludeerden we dat er in onze provincie in beginsel voldoende
plannen in ontwikkeling zijn, maar dat de realisatie hiervan stagneert. Ook meldden wij al dat
de toestroom van vluchtelingen afweek van de verwachtingen. Het hoge scenario, 90.000,
was toen al verlaten. Door de lagere instroom van asielzoekers zag de landelijke regietafel
dat er meer tijd, ruimte en flexibiliteit was voor de realisatie van opvangplaatsen. De
landelijke tafel kondigde aan dat in de zomer een ambtelijke werkgroep voorstellen zou
ontwikkelen voor kaders voor het al dan niet (getemporiseerd) doorzetten van (plannen voor)
opvangplaatsen. Dat afwegingskader zou na de zomer worden vastgesteld in de landelijke
regietafel, waarna de regionale tafels dit verder konden invullen voor de regio.

Dit afwegingskader is nog niet gereed, maar zal volgende week in de landelijke regietafel
worden besproken. Complicerende factor blijft dat er veel onzekerheden zijn rond de te
verwachten instroom. De verwachte piek in de zomer is achterwege gebleven. Wat het
najaar brengt, en wat er nodig is aan opvangcapaciteit is nog moeilijk te voorspellen. Wij
verwachten dat het Kabinet en de landelijke regietafel eind september meer duidelijkheid
zullen geven. Daarna kunnen we bepalen wat dit betekent voor de verdere ontwikkeling van
de Friese opvang locaties.

Wij vinden het met het oog hierop wenselijk tot eind september een pauze in te lassen voor
de verdere ontwikkeling van de nieuwe opvanglocaties binnen Fryslân. Dit betreft niet de
projecten die al met het COA zijn afgerond: Balk, Heerenveen en Sneek. Wij verwachten u
begin oktober nader te kunnen informeren over hoe we verder gaan. We betreuren het dat
we niet eerder duidelijkheid kunnen geven, maar vragen hiervoor wel begrip.
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We weten dat er door velen hard wordt gewerkt aan (draagvlak voor) de ontwikkeling en
realisatie van opvanglocaties. Het kan frustrerend zijn te moeten ervaren dat rondom dit toch
al ingewikkelde werk nog meer onzekerheid en vertraging dreigt.

Huisvesting statushouders
We constateren dat de taakstelling voor huisvesting van statushouders in onze provincie nog
steeds niet wordt gehaald. Teneinde hierop meer greep te krijgen hebben we u eerder
gevraagd om per kwartier in onze provincie een plan van aanpak op te stellen. Binnen de
kwartieren zijn inmiddels, ambtelijk en/of bestuurlijk, de eerste stappen gezet om te komen
tot een dergelijk plan van aanpak. Ook hier geldt als complicerende factor dat het moeilijk te
voorspellen is hoeveel statushouders we op de langere termijn moeten huisvesten. Wij
vragen de kwartieren ons medio september te informeren over de stand van zaken met
betrekking tot het opstellen van de plannen van aanpak en initiatieven die worden ontwikkeld
om de taakstelling te halen.

Hoogachtend, namens de regietafel,

J.A. Jorritsma
Commissaris van de Koning
in de provincie Fryslân

Drs. F.J.M. Crone
Voorzitter Veiligheidsregio Fryslân
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